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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so prve NOVICE RK MOZIRJE v letu 2017,  

Za nami so prazniki, prvi dnevi služb, pouka in za nekatere, upokojence tudi prvi dnevi po pokojnini 

v letu 2017. Rubriko namenjena S5 maratonu bom zaključil v tej številki, na uradne rezultate pa 

bomo še malo počakali. 

VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je spet pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 
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S5 maraton S54I SKUPAJ za leto 2016 

No pa zaključimo z rezultati za lani. S skupnimi močmi nam je uspelo pripeljati tekmovanje do 

konca, konkurenca je bila kar močna, rezultati še zaenkrat niso uradni, se pa vidi trenutno stanje. Kar 

nekaj se nas je trudilo po najboljših močeh v klubskem in seveda v svojem imenu, rezultat pa je 

razviden v spodnjih tabelah. 

 

Skupni KLUBSKI rezultati: 

 
Rezultati posamezno: 
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ČLANARINA 2017  

Letos se bomo prav tako, kot lani poslužili obveščanje o način plačila članarine po mailu, nekateri pa 

po navadni pošti. 

Ker smo dolžni do določenega roka urediti vse podatke, vas že vnaprej prosim za pravočasno 

poravnanje članarine, za katero ste se odločili. Podrobna navodila bodo v kratkem prispela na vaš 

mail ali pa v nabiralnik. Višine članarine so bile dogovorjene s sklepom na sestanku ZRS. 

Naša klubska članarina prav tako ostane nespremenjena in še vedno znaša za člane 14 EUR, za 

družinske člane pa 7 EUR, vsak posameznik se sam odloči, katero članarino bo poravnal. 

Sklep številka 155: Članarina ZRS za leto 2017 ostaja nespremenjena in znaša:  

1. Članarina ZRS 2017 

- 40 EUR za redne člane 

- 20 EUR za družinske člane 

- 10 EUR za operaterje invalide 

- 20 EUR za mlade člane (do dopolnjenega 18. leta starosti) 

Radioklubi so dolžni Zvezi radioamaterjev Slovenije posredovati članske podatke za leto 

2017 najpozneje do 28. februarja 2017 z uporabo spletnega obrazca na spletni strani Zveze 

radioamaterjev Slovenije.  
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PONUDBA DELAVSKE HRANILNICE 

Delavska hranilnica je za radioamaterje pripravila ponudbo, ki je bila predstavljena v CQ 

 
       

LETNI OBČNI ZBOR ČLANOV 

Na sestanku UO smo se dogovorili, da letošnji občni zbor članov izvedemo v soboto 11. februarja 

2017, tako da si ta datum rezervirajte za naše vsakoletno srečanje. Pregledali bomo dogodke 

preteklega leta in vas seznanili z načrti za letošnje leto. Uradno vabilo bo prišlo naknadno, tako da je 

tole samo predobvestilo. 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so nove NOVICE RK MOZIRJE.  

Počasi zapuščamo prvi mesec in gremo pogumno v naslednjega, najkrajšega in tako naprej. 

Temperature so malo popustile in bo kakšen sprehod na hrib tudi bolj prijeten. 

Članki v tej izdaji so bolj družabne narave in tudi več je slikovnega gradiva. 

PRAZNOVANJE 

V lanskem letu smo pričeli s prijetnimi druženji ob praznovanju okroglih, oziroma bolj natančno 

srečanjih z Abrahamom. Letos se ta trend nadaljuje, ker se dogajanje očitno kar obnese . Tako je v 

januarju v ″klub petdesetih″ stopila tudi naša članica Janja S55JM, ki jo poznamo tudi po dobri volji 

in po posladkih s kateri nam postreže ob naših srečanjih. 

Kljub zimskim razmeram je v sredo 18. januarja nekaj članov uspelo presenetiti slavljenko in 

postaviti mlaj. Lokacijo ni bilo težko najti, saj je bila lokacija znana še iz lanskega leta, le luknje ni 

bilo mogoče narediti, ker je bila zemlja zmrznjena. Ker je analizator zaradi mraza odpovedal, tokrat 

drog ni krasila antena, ampak balončki  in nekaj kolačkov, po katerih je Janja poznana. 

Nadaljevanje praznovanja je sledilo nekaj dni kasneje v bolj toplem okolju, kjer smo uredili še ostale 

formalnosti glede takšnega jubileja. 

Nekaj utrinkov je razvidnih iz spodnjih fotografij, ki jih je zabeležil v svoj objektiv Blaž in Toni.     

    
Moško - ženska opravila v teku 
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In še nekaj utrinkov iz nadaljevanja praznovanja in toplejšega okolja. 
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LETNI OBČNI ZBOR ČLANOV 

Na sestanku UO smo se dogovorili, da letošnji občni zbor članov izvedemo v soboto 25. februarja 

2017, tako da si ta datum rezervirajte za naše vsakoletno srečanje. Pregledali bomo dogodke 

preteklega leta in vas seznanili z načrti za letošnje leto. Uradno vabilo bo prišlo naknadno, tako da je 

tole samo kot predobvestilo. 

 

RIS 2017 

 

ČLANARINA 2017  

Še enkrat bi opozoril na pravočasno poravnanje članarine zaradi točne evidence in rokov, ki so 

določeni za javljanje podatkov. V primeru kakšnih nejasnosti sem še vedno dosegljiv na telefon 

(041/802-359) ali svoj mail (robi.hudolin@gmail.com) lahko pa tudi na klubski, od koder dobivate 

obvestila. 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so nove, že skoraj pomladne NOVICE RK MOZIRJE.  

Negativne temperature so popustile in bo sedaj verjetno kaj več dogajanja in tako tudi več gradiva za 

novičke. Članki v tej izdaji so bolj mešane narave. 

OBLETNICA 2/17/60 

V lanskem letu smo pričeli s prijetnimi druženji ob praznovanju okroglih obletnic naših članov in s 

tem povezanih opravilih. Večina do sedaj je bilo pedeset letnikov, Roman pa je zakorakal v naslednjo 

okroglo obletnico, ampak to ni bila ovira za pripravo in izvedbo zadev, ki so razvidne iz fotografij . 

Spet so bile zimske razmere in to v ponedeljek 13. februarja. Nekaj članov se je uspelo zbrati na 

Ljubnem in ”presenetiti” slavljenca in mu postaviti mlaj in tako nadaljevati tradicijo. 

Nekaj utrinkov je razvidnih iz spodnjih fotografij, ki jih je zabeležil v svoj objektiv Toni.         

 
delegacija na posvetu pred projektom 60/17  slavljenec (kaj pa vi tukaj?) in predsednik 

 
  mislim da trdno in ravno stoji           zaključni posvet udeležencev 
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LETNI OBČNI ZBOR ČLANOV 

Na sestanku UO smo se dogovorili, da letošnji občni zbor članov izvedemo v soboto 25. februarja 

2017, in tako smo tudi izpeljali naše vsakoletno srečanje. Pregledali smo dogodke preteklega leta in 

seznanili navzoče z načrti za letošnje leto. Na začetku uradnega dela smo se z minuto molka posvetili 

pred kratkim preminulega našega častne člana Es Ludvika-S52LE.  

Srečanja se je udeležilo 24 članov in ena predstavnica tiska, kar je 46 % vsega članstva. Tako je bila 

udeležba podobna, kot leta doslej, lepo pa bi bilo, da se takih srečanj udeležujemo v čim večjem 

številu. Pred ur uradnem delu je nas presenetila maškara s škatlo krofov in tako naznanila pustno 

soboto. Nekateri še z mastnimi prsti in sladkorjem smo začeli uradni del, ampak v nadaljevanju ni 

vse potekalo brez problemov. Med poročili sta nas zmotili dve uradni osebi v modrih uniformah in 

preverili potek občnega zbora. 

Po dobri uri uradnih zadev smo zbor članov pod vodstvom Ferdota speljali do konca, tako da je lahko 

nastopil še Stojan s svojim delom zadolžitve. Pred večerjo smo razkrili še maškare, da so lahko 

normalno pojedli obrok in da jim ni bilo preveč vroče. Izkazalo se je, da jih celo poznamo . 

Nekaj utrinkov je na spodnjih fotografijah. 

 
Prva maškara s krofi     uradni osebi na kontroli 

 

 
     Vili, kot najbolj aktiven SOTA »kozel« 2016  glede na poročila pričakovan konec 



 

Novice iz RK S51DSW 3 februar 17 Stran 3 

 

 

Skupinska fotografija udeležencev občnega zbora 

 

SILENT KEY 

Žal moram na koncu novičk sporočiti žalostno vest, da nas je v 90 letu starosti zapustil dolgoletni 

častni član Ludvik Es-S52LE.  

O njem bi lahko pisali na dolgo in široko, saj bil dejaven od začetka svojih let, prav tako pa tudi na 

začetku delovanja našega kluba. Malce več podatkov je bilo navedenih že v naših novičkah v številki 

6/15, ko je dobil občinsko priznanje za leto 2015. 

Spomnimo se lahko, da je Ludvik kot učitelj tehničnega pouka na šoli prenašal znanje tehnike in 

zraven tudi radioamaterstva na mlade. Zaradi zanimanja za radioamaterstvo se je na šoli Mozirje in 

Gornji Grad ustanovili tudi radioamaterska sekcija v katero so bili vključeni tudi CB amaterji. 

Po upokojitvi je Ludvik delo nadaljeval v humanitarnih vodah, še posebej med osvoboditvijo 

Slovenije. Sodeloval je pri preskrbi razne tehnične opreme in ostalih stvari za republike bivše 

Jugoslavije. Zadnje čase je bil na radioamaterskih valovih manj aktiven, kljub svojim 90 letom pa se 

rad udeležuje raznih srečanj članov radiokluba Mozirje, kjer rad spregovori o svojem delovanju na 

področju tehnike in delu z mladimi. 

 

Glede na vse napisano in na podatke ki jih imamo, je bil Ludvik res pomemben  član v našem klubu 

na katerega smo ponosni. 
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Ludvik med mladimi     na podelitvi priznanja 

 
Skupaj z člani kluba na občnem zboru 2015 

 

Od pokojnika se bomo poslovili v sredo 1.3.2017 ob 15:00 uri na pokopališču Mozirje 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so spet nove, že kar tople NOVICE RK MOZIRJE.  

Včasih mi že kar zmanjka idej, kaj napisati v uvodu, mogoče bi rabil kakšnega, ki piše kolumne . 

Kaj bi še napisal, včasih ni kaj veliko gradiva ampak na koncu se pa na srečo vedno najde za vsaj 

kakšne štiri strani gradiva ali pa slikice povečam in tako rešim zadevo in izdam svežo novičko. 

»14. TEDEN ANTARKTIČNIH DEJAVNOSTI« 

V spomin na 14. mednarodni teden aktivnosti na Antarktiki je bilo pretekli mesec tekmovanje. Vsi 

radioamaterje po svetu, ki so vzpostavili zvezo s posebnimi postajami, ki so bile  dejavne v času od 

18. do 26. februarja na KV obsegih so pripravili posebne diplome, ki so jih poslali brezplačno v PDF 

formatu vsem udeležencem, ki so izpolnili zahtevano število vez v posamezni kategoriji. 

 

Tega tekmovanja se je udeležila tudi naša članica Barbara S55BA, iskrene čestitke za dosežek. 
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46. KONFERENCA ZRS IN PODELITEV POKALOV IN DIPLOM S5  

MARATONA 2016 

Prejšnjo soboto je na sedežu ZRS v dopoldanskem času potekal sejem radioamaterske opreme, 

popoldan pa se je odvijala letna konferenca in podelitev pokalov in priznanj za tekmovanja iz 

preteklega leta. Sejma in konference se je udeležilo tudi nekaj naših članov, ki so bili aktivni v 

lanskih tekmovanjih. Skupni izkupiček diplom je bil kar lep, za povrh pa smo dobili tudi državnega 

prvaka med novinci in to je Andrej S57FA. Njegov celoletni trud in rezultat je lahko vzpodbuda za 

naše novince, ki so lansko leto opravili izpit. Od zadnjega takšnega rezultata, ko sta Negro S55KM in 

Amadej S56AHP osvojila prvo mesto vsak v svoji kategoriji so minila tri leta. Andreju iskrene 

čestitke. 

  
Podelitev pokala 

 

Ker je že ravno govor o S5 maratonu bi spomnil, da je ta vikend prvi termin omenjenega 

tekmovanja, vremenska napoved je zaenkrat lepa, temperature prijetne, tako da bi se dalo narediti 

kakšno vezo tudi iz terena. 

 
letni koledar terminov 
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STATISTIKA KLUBA 

Ker urejam poleg našega časopisa tudi nekaj ostalih zadev, bom podal še nekaj podatkov s katerimi 

razpolagam: 

Število članov: 61 po spisku 

Plačala članarina 2017: 94 % od 54, kolikor jih zadnje čase poravna klubske obveznost 

 

 

 50 DNI OD…. 

Te dni je minilo 50 dni od postavitve mlaja naši članici Janji zato smo ga morali pospraviti, kot to 

veleva tradicija in bili smo uspešni  

  
Uredil:  

Robi - S56VHR         18.03.2017 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so tokrat tekmovalno družabne NOVICE RK MOZIRJE.  

Kot sem pred kratkim zapisal, da mi že kar zmanjka idej, kaj napisati v uvodu ali naprej se je tokrat 

Jaka močno potrudil z opisom tekmovanja. 

CQ WPX SSB TEKMOVANJE 2017 

Pretekli vikend smo preživeli popolnoma radioamatersko. Potekalo je namreč eno izmed dveh 

največjih radioamaterskih tekmovanj CQ WPX SSB.  

Po veliki želji, da se tekmovanja udeležimo smo hitro našli lokacijo v novogradnji našega 

predsednika Uroša v Cirkovcah (nad Škalami) za kar se mu  najlepše zahvaljujem. 

Tekmovanje poteka 48ur, izmenjuje se raport ter zaporedna številka zveze v dnevniku. Tekmovali 

smo v kategoriji Multi-ONE-ALL-LOW-ASSISTED (Več operaterjev, en oddajnik, na vseh 

frekvenčnih območjih z malo močjo (max 100W) ter s pomočjo DXclustrov). 

 
Naša lokacija v Cirkovcah nad Škalami 

 

PRIPRAVE: 
Večje priprave smo imeli že v sredo, ko smo se lotili postavitve Spiderbeam antene, ter dveh 

faziranih vertikalk. Ker nas je prehitela noč smo ostalo delo prihranili za četrtek in petek. Z 

antenskim analizatorjem smo le preverili da je postavljeno v dobrem stanju in da je vrednost SWR na 

določenem delu frekvence v mejah normale ali boljše. 

V četrtek je bilo sprva planirano, da postavimo samo stolp za dipole le-te pa nanj obesimo v petek, 

vendar ker smo stolp precej hitro postavili smo še obesili dipole in jih umerili na željene dele banda, 

roko na srce boli je dovolj le za nekaj cm skrajšati dipol za 1.8mhz 

Petek je bil namenjen še zadnjim popravkom ter pripravi PPSa. Postavili smo še eno end feed anteno 

ker se je kasneje v nekaj primerih pokazalo kot dobra ideja.  
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Stolp za dipole, cca 12m višine 

        
Teleskopski stolp z anteno spiderbeam in zunanji del preklopnika 

 

OPREMA: 
Ob pričetku tekmovanja (sobota ob 1h zjutraj) je torej na lokaciji bilo postavljenih kup anten. Na 

12m stolp smo obesili dipole za 1.8mhz (SV-JZ), 3.5mhz (V-Z) in 7MHz (JV-SZ), postavljene sta 

bili dve fazirani vertikalki za 7mhz smer (120°-300°), ter seveda Spiderbeam (14mhz, 21mhz in 

28mhz) na 10m teleskopskem stolpu. Postavili smo tudi Uroševo endfeed anteno (3.5mhz, 7mhz, 

14mhz, 21mhz ter 28mhz) (V-Z)   
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Vse antene so bile v PPS povezane preko antenskega preklopnika ki smo ga nabavili lani. 

  
Komanda za preklop med antenami v PPS 

 

V PPSu smo imeli Joževo radijsko postajo Icom IC-7300, komando antenskega preklopnika, 

komando za preklop smeri sevanja faziranih vertikalk, komando rotatorja G450C ter glavni in 

pomožni računalnik, prvi namenjen samo vpisovanju zvez, drugi računalnik namenjen pregledu 

propagacij na frekvenčnih območjih, dx clustru in spremljanju online live rezultata.... Na rezervi je za 

vsak slučaj bila še postaja FT857d, vendar je k sreči za potrebe contesta ostala nedotaknjena (je pa 

vmes bila na SOTA aktivaciji :) 

 
PPS dobre 4 ure pred tekmovanjem 

 

TEKMOVANJE: 
Tekmovanja smo se seveda lotili z vso resnostjo in kljub precej "portable" antenski opremi smo se 

lahko solidno merili z ostalimi postajami z malo močjo.  

Ker smo želeli začeti "napolno" je priporočljivo, da si postaja cca pol ure pred pričetkom tekmovanja 

najde prosto frekvenco, kjer prične s klicanjem CQ in si s tem frekvenco nekako "rezervira".  
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Tako ima postaja že ob začetku tekmovanja CQ frekvenco, kar seveda lahko pomeni v precej 

kratkem času precej zvez. Mi smo se odločili, da bomo glede na pogoje in opremo pričeli z delom na 

3.5mhz. 

V etru smo bili vseh 48ur praktično brez prestanka. V log smo vpisali 1087 QSO, od tega je bilo 5 

podvojenih torej nam je priznanih 1082 QSO. Logirali smo 549 različnih WPX množilcev (različnih 

prefiksov). Skupni rezultat po preračunanih vezah in množilcih je malo preko 1.330.000 točk.  

Za postajo se je zvrstilo 7 operaterjev in sicer S50SL Jože (7 QSO), S51TS Toni (42 QSO), S55BA 

Barbara (339 QSO), S55K Uroš (15 QSO) S55L Matevž (153 QSO), S55X Jaka (517 QSO) ter 

S57FA Andrej (9 QSO). 

 

Velik problem so bili pogoji na frekvenčnih območjih (14mhz in višje). Spet se je izkazalo, da so 

pogoji v že nekaj zadnjih večjih tekmovanj zadnjega časa ne slabi, temveč katastrofalni. V vseh 

48urah na 28mhz ni uspelo vzpostaviti niti ene same zveze, na 21mhz pa je bilo logiranih 68 klicnih 

znakov. Če bi pogoji bili boljši, bi tudi končen rezultat lahko bil za cca 300 QSO boljši, seveda ob 

predpostavki našega trenutnega operatorskega znanja. 

ZA POHVALIT: 

Najboljši "RUN" (klicanje CQ brez pobiranja) je uspelo Barbari S55BA in sicer v nedeljo zvečer 

med 1932z in 2243z na 80m frekvenčnem območju. V treh urah je logirala 103 QSO kar znese 32,3 

QSO na uro (vsaki dve minuti ena veza) 

Najboljši "RATE" (število zvez v določenem časovnem obdobju) je dosegel Matevž S55L in sicer v 

soboto zvečer ko je v eni uri naredil 72 QSO, 10minut v tem času je delal po dvez zvezi na minuto, 

najvišji rate pa je imel 4QSO na minuto in sicer ob 2103z. 

ODX (najdaljša veza) je uspela meni S55X in sicer na 7mhz v nedeljo zjutraj 05:48 UTC s Xenio 

ZL4YL (Nova Zelandija) po Long path-u (po daljši strani) in sicer je bila razdalja med postajama 

blizu 18000km (skoraj točno na drugi strani sveta HI ) ker pa sva oba imela antene obrnjene "v noč" 

(mi smo imeli jutranji svit, v ZL pa se je mračilo) pa je signal potoval po dolgi strani kar je v tem 

primeru okoli 22000km. 

   

TOČKE: 
 Band     QSOs     Pts  WPX  Pt/Q 

   1,8      82       171     43     2,1 

   3,5    454       982    222    2,2 

      7       213       619    104    2,9 

    14       265       469    141    1,8 

    21         68       186      39     2,7 

 Total    1082     2427   549     2,2 

Score: 1.332.423 
1 Mult = 2,0 Q's 

ZAKLJUČEK: 
Glede na to, da se nam ob 2h zjutraj v ponedeljek ni ravno dalo vsega pospravljati smo se dogovorili, 

da si zadevo prihranimo za ponedeljkovo srečanje. Za postavitev anten, stolpov in ostale opreme smo 

potrebovali cca 15 ur, vse skupaj pa je ekipa v sončnem vremenu pospravila v dobri urci in pol. 
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Ekipa, ki je v ponedeljek pospravljala 

 

RAZMIŠLJANJA IN NAČRTI ZA NAPREJ 

Seveda je rezultat lep, pravzaprav glede na ostale postaje odličen, pa vendar so še rezerve, ki jih v 

prihodnje lahko odpravimo. Največ seveda lahko naredi vsak sam na svojem operatorskem področju, 

predvsem pri sprejemanju klicnih znakov in logiranju. Ne smemo se bati, če se nam hkrati prične 

oglašati več postaj. Več časa moramo preživeti na CQ in pobirati čim hitreje in se takoj vračati na CQ 

frekvenco. Veliko je namreč takšnih postaj, ki samo enkrat ali dvakrat dnevno preletijo band in samo 

pobirajo in če takrat nas ni na CQju ga tudi ne bomo logirali ;). Teh, v hecu imenovanih "turistov" pa 

se lahko v enem tekmovanju nabere tudi prek 100 na določenem frekvenčnem območju, ker pa bi 

recimo v našem primeru lahko prineslo na vseh frekvenčnih območjih skupaj cca 200 QSO.  

Potrebno je tudi med tekmovanjem redno spremljati cluster in propagacije ter po potrebi menjati 

bande. 

Malo več pozornosti med pregledovanjem clustra je potrebno posvečati množilcem in je boljše  

izpustiti eno postajo, ki ni množilec ter narediti vezo, ki množi seštevek točk. 

 

Malo problemov še imamo tudi s samo uporabo programa N1MM.  

 

Skupaj pa lahko povečamo domet svojega signala predvsem še z nekaj bonbončki. 

1. Postavili bi lahko še dodaten komplet dveh faziranih vertikalk za 7mhz in jih postavili v smeri cca 

50°-230° (preko Azije do Japonske v nasprotni smeri pa proti Južni Ameriki (PY, CE, LU), ker imajo 

veliko postaj in bi jih škoda izpustiti in jih dodati v naš zbor anten. Trenutne vertikalke se postavljajo 

smer cca 320°-140° (Preko severne Evrope proti Severni Ameriki), kjer je ogromno radioamaterjev v 

drugi smeri pa proti južne Evrope (balkan) proti arabskemu svetu in vzhodni obali Afrike. 

2. Postaviti dodatne dipole za frekvenčna območja 1.8mhz, 3.5mhz ter 7mhz in jih postaviti 

pravokotno na obstoječe dipole. Opazna je bila velika razlika že pri določenih postajah med sprejemu 

na anteno endfeed ter dipolu. 
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3. Poizkusiti obstoječi stolp, ki smo si ga sposodili od Romana S57SR še dvigniti vsaj za sekcijo ali 

dve, kar bi se pri sprejemu na dipolih še bolj poznalo (menda že obstajajo dodatne sekcije za 

podaljšati). 

4.  Mogoče v enem izmed prihodnjih tekmovanj poskusimo tudi delo z dvema usmerjenima 

beamoma. Zadeva je na nek način bolj naporna, vendar je vsaj meni to v jesenskem CQ WW SSB 

prineslo cca 100 QSO več zaradi manj obračanja in hitrejšega pobiranja. 

5. Poizkusiti s kakšno vertikalko za 3,5MHz, v jutranjih urah bi nam na 80m območju precej prav 

prišla antena z nižjim sevalnim diagramom za doseganje daljših zvez v smeri Severne Amerike. 

6. Dolgoročno pa bi si za boljše rezultate morali omisliti tudi kakšno boljšo anteno za 14-28mhz 

frekvenčna območja, (na antenskem preklopniku še pa tudi imamo prostora) HI. 

 

Seveda gre o takem sistemu razmišljati, če želimo na enem izmed dveh največjih RA tekmovanj 

doseči še boljše rezultate, ali pa kar odlične. Takšen projekt ni iz danes na jutri, ampak dolgoročni 

postopek. 

Če nekako seštejemo, da nam vsaka od izboljšav pri antenskem sistemu lahko pri povprečnem 

operaterju prinese cca 50 ali 100 ali celo 200 QSO več, in da še sami operaterji malo izpilimo 

operatersko znanje, smo lahko v takem ali podobnem tekmovanju zelo konkurenčni za zelo visoke 

rezultate na evropski ali celo svetovni ravni. 

Seveda če bodo »sodelovali« tudi pogoji na frekvencah, kajti sedaj naj bi se počasi začeli 

izboljševati, ker bi tale minimum šel proti koncu. Tako bi lahko v roku nekaj let zopet pričakovali 

povečano aktivnost sonca v svojem 25 letnem ciklu. 

 

Če bi se lotili vsega naenkrat, kar je seveda težje in prehitro, bi bilo malo težje, zato raje postopoma 

dodajajmo, oziroma poskušamo realizirati želje. Nabaviti bi morali cca  850m  1,5mm2 žice (2x 

vertikalka s 16 radiali za 7mhz, 1x vertikalka s 16 radiali za 3,5mhz, dipoli), dve desetmetrski 

polagalki, ali pa kar vse 4 nove, da si nam nebi bilo treba vedno izposojati, ter naštudirati kako 

narediti cca 20m stolp za 80mhz vertikalko :). Ostalo bi bile prostovoljne ure :D, kar pa očitno ni 

problem glede na dozdajšnje izkušnje. 

 

Dobro, bom z željami in idejami tudi zaključil. 

 

Malo sem orisal zadeve, kako smo se imeli, kako smo uživali in kaj bi lahko (bomo!) še izpilili.  

HVALA VSEM ki ste kakorkoli pripomogli pri izvedbi projekta :)  

Zaradi takšnih projektov bo lahko moje poročilo KV manegerja na občnem zboru še daljše :D 

 

73 de S55X (Jaka) 

  

Jaz bi dodal še to, Jaku zahvala za vso energijo in trud pri izvedbi prvega letošnjega velikega 

tekmovanja in kar naprej v priprave na septembrski field day 2017. 

 

 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         28.03.2017 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so ponovno NOVICE RK MOZIRJE.  

Kot sem pred kratkim zapisal, mi že kar manjka idej, ampak mislim da bo nekako šlo. Nabral sem 

spet nekaj zadev, ki so se zgodile po izdaji zadnje številke novičk. 

CQ WPX SSB TEKMOVANJE 2017 REZULTATI (še neuradni) 

Prejšnji teden so bili objavljeni prvi neuradni rezultati velikega tekmovanja in kažejo vzpodbudne 

številke že sedaj in seveda za naprej . 

Skupni rezultat naše ekipe v naši kategoriji na svetovni ravni: 

 
 

Skupni rezultat naše ekipe v naši kategoriji na evropski ravni: 

 
Glede na rezultate, samo čestitke tekmovalni ekipi in seveda vsem, ki so pripomogli pri pripravi 

opreme in ostalih aktivnosti okrog tekmovanja. Ne smemo pozabiti tudi gostitelja, ki je dobil še eno 

potrditev, da ima dobro tekmovalno lokacijo  in dobro ekipo na terenu in za postajo. 
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SOTA VIKEND 
Eno od takšnih srečanj na radijskih valovih je bilo že lani, letos pa je v malo bolj toplem terminu. Na 

prvem to vrstnem srečanju (lanskega novembra), je bila udeležba s strani S5 SOTA-ašev slaba (samo 

dva), letošnje se bo odvijalo 13. maja in če bo vreme koliko toliko ugodno, bi bila lahko to lepa 

priložnost za S2S. 

Do takrat je še dosti časa za izbiro primernega vrha in pripravo anten. 
 

18. APRIL – dan radioamaterjev 

18. april je mednarodni dan radioamaterjev - čestitke vsem :) 

Na kv bandih je kar dosti posebnih klicnih znakov z lepimi spominskimi qsl karticami ali celo kakšno 

lepo diplomo, naprimer 18 – tega, 18 zvez z 18 različnimi državami.  

V času od 16. do 24. aprila je bila romunska varianta, 18 držav - obvezna je bila romunska postaja    

yo17zmr  >  lepa  diploma. 

 
Opis na spletu opisuje nas takole: 

Na svetu je približno dva milijona in pol licenciranih radioamaterjev, od tega več kot 700.000 v 

ZDA, verjetno se je številka spremenila. 

Radioamater je oseba, ki ji je Agencija za pošto in elektronske komunikacije Republike 

Slovenije (APEK) izdala radioamatersko CEPT-licenco. Navezuje dvosmerne radijske stike z 

drugimi radioamaterji po svetu ali pa se prostočasno ukvarja z radijsko tehniko. 

Radioamaterji delujejo tudi v okviru civilne zaščite. Če se zgodijo hude naravne ali druge nesreče, 

lahko vzpostavijo zasilno komunikacijsko omrežje, ko običajni sistemi za komunikacijo (npr. telefon 

in GSM) odpovedo. 
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Zelo poenostavljeno bi lahko rekli, da je radioamaterstvo ljubiteljsko, nepoklicno ukvarjanje z radiem 

oziroma radiotehniko. V radioamaterstvu je veliko aktivnosti, gibanja, organizacije 

in izobraževanja. Gre za način življenja, tehničnega mišljenja skoraj treh milijonov ljudi obeh spolov, 

različnih starosti in poklicev v praktično vseh državah sveta. Radioamater ves čas raziskuje, kako 

delujejo komunikacijski sistemi (npr. radio, telefonija, radijski valovi ...). Zanima jih, kako potuje 

zvok, kako izboljšati komunikacijske sisteme (npr. iznajdba novih serij mobitelov, ki imajo vedno 

napredneje izdelan način komuniciranja, vedno boljši in hitrejši zvok in podobno). Sami veste, da so 

se na primer mobiteli zelo spremenili (včasih ni bilo pametnih telefonov, tudi zveza se je 

vzpostavljala dalj časa). Z vsem tem in še marsičem se ukvarjajo radioamaterji. 

Za nekatere je to nepoklicno ukvarjanje z radiotehniko, za druge je radioamaterstvo teorija in 

praksa vzpostavljanja amaterskih radijskih zvez. 

Radioamaterstvo: 

- pojavilo se je v 19. stoletju z izumi najrazličnejših baterijskih členov, žarnic, telefona, telegrafov, 

radia in radijskih zvez. 

- je gibanje iskalcev fizikalnih resnic in nepomirljivih nasprotnikov kakršnih koli skrivnosti radijskih 

valov. 

Po ustanovitvi prve radioamaterske organizacije (ARRL - The American Radio Relay League, ki ima 

takšno ime še danes), ustanovljene leta 1914 v ZDA, pa so nastale tudi radiodifuzne radijske postaje, 

kakršne imamo tudi danes. 

V letih 1950-1953 so radioamaterji odkrili možnost vzpostavljanja zvez z odbojem prek meteorskih 

sledi (MS) in Lune (EME). Leta 1961 pa je začel delovati tudi prvi radioamaterski 

telekomunikacijski satelit, imenovan OSCAR. 

Predvsem gre za uporabo telefonije, telegrafije in radijskih postaj. 

Nam bolj znana telefonija je način vzpostavljanja zveze s pomočjo govora in črkovanja. Tukaj gre za 

uporabo (stacionarnih) telefonov in mobilcev. 

Pri telegrafiji pa gre za vzpostavljanja radijskih zvez s pomočjo Morsejeve abecede. 

Nam najbolj znan je klic na pomoč oziroma  SOS   ...---... 

https://otroski.rtvslo.si/bansi/prispevek/1103 

 

ARON usposabljanje IG Ljubljana 

V soboto 22.4.17 smo se nekateri člani ekipe za reševanje: Miro, Toni, Jaka, Jože, Blaž, Robi in 

Matevž iz Velenja udeležili letnega usposabljanja ARON. Predavanje je potekalo v prostorih 

izobraževalnega centra za zaščito in reševanje Republike Slovenije. Obnovili smo osnove delovanja 

ARON sistema in z njim povezanimi zadevami. 

Letos so bile naslednje teme: 

1. Digital voice načini dela (DMR, D-STAR, C4FM) 

2. Predstavitev MMDVM (multi mode digital voice modem) 

3. Praktična uporaba Winlink in prikaza vsega kar delamo na mesečnih vajah ARON 

https://otroski.rtvslo.si/bansi/prispevek/1103
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4. Analiza vaje ARON 2016 

5. Praktična vaja udeležencev na vaji »POTRES IG 2017«. 

Potek vaje je pokazal, da je kljub improvizaciji in naključni izbiri ekip vse potekalo brez večjih težav. 

Pojavljale so se samo kakšne motnje zaradi večjih oddajnih moči postaj, ker smo se nahajali vsi blizu 

skupaj zaradi lokacije vaje. Mislim, da je takšna vaja zelo koristna in poučna zraven teoretičnega 

predavanja. 

           
MMDVM (multi mode digital voice modem),kovček z opremo za Winlink za 144 in KV področje 

 
                  del ekipa med vajo 

 
Udeleženci usposabljanja ARON 2017 

Uredil:  

Robi - S56VHR         25.04.2017 



 

Novice iz RK S51DSW 7 junij 17 Stran 1 

 

 

7/17 

UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so ponovno NOVICE RK MOZIRJE.  

Nabral sem spet nekaj zadev, ki so se zgodile po izdaji zadnje številke novičk, seveda s pomočjo 

»dopisnikov«. 

SODELOVANJE RK MOZIRJE IN PGD MOZIRJE 

Predlog in priprave: 

Na podlagi dogovora UO Radiokluba "Mozirje" S51DSW in odobritvi predsednika PGD Mozirje, 

sem konec aprila zaprosil za začasen posebni klicni znak S5130GM v počastitev 130 letnice PGD 

Mozirje, v začetku meseca pa s strani AKOS-a že tudi dobil dovoljenje. 

Znak je lahko v zraku med 1.6.2017 (00:00:00 UTC) in 31.12.2017 (23.59:59 UTC)  

Po odobritvi agencije sem takoj pripravil QRZ.com spletno stran s predstavitvijo posebnega znaka ter 

kratko zgodovino gasilskega društva Mozirje. 

https://www.qrz.com/db/S5130GM 

Včeraj sem imel še malo časa in sem oblikoval še QSL kartico s katero bomo potrjevali 

vzpostavljene zveze. 

Drugih aktivnosti okoli posebnega znaka zaenkrat še ni :), razen priprave antenskega sistema doma 

okoli hiše .  

Je pa tako, da glede na dokaj dolg razpon aktivnosti bo mogoče pokriti praktično vse bande, če bodo 

le pogoji primerni. Poleti višje frekvence 14MHz, 18MHz in 21MHz, če pa bodo dobri pogoji kakšno 

"odprtje banda" tudi na 24MHz in 28MHz, v začetku bom seveda preizkusil tudi delo na 50MHz, ki 

zna biti v juniju in juliju najbolj atraktiven band, pozimi pa nižje bande: 7MHz, 3,5MHz in 1,8MHz 

(slednji verjetno zelo malo zaradi precej nerodne antene, ki je dolga cca 74m). 

 

Če bi kdo imel željo "klofati" s tem znakom naj se obrne name in si bomo razdelili delo. Jože S50SL 

mi je že rekel, da je zainteresiran za delo (digi in phone). Če ima še kdo interes z veseljem :)  

Toliko zaenkrat, za ideje, želje in vprašanja sem seveda na voljo. 

 

Trenutno dogajanje: 

S posebnim znakom smo že lahko v etru. Z Jožetom S50SL sva že tudi nekaj malega delala.  

Pogoji na bandih so žal bolj slabi, 50 MHz nekako ne potegne čeprav je obdobje, ko bi moralo 

najbolj leteti. Jaz se nekaj malega trudim na 28 MHz, pa razen Evrope kaj drugega ni slišati, k sreči 

14 MHz nikoli ne razočara :) 

Trenutno je v dnevniku zvez nekaj prek 160 QSO, od tega cca 100 v SSB ostalo pa digitalno. V logu 

je 34 različnih držav (DXCC) ter ena katero ne vem kam naj dam, PSW01Z/M. Trenutni ODX je cca 

8500 km oddaljena postaja YV5DEH - Jose iz mesta Caracas na severu Venezuele. 

Z Jožetom sva pripravila tudi online dnevnik ClubLog . 

Vsaka veza se z logiranje v lokalni dnevnik (DxLabSuite že ima to vgrajeno, medtem ko sem za 

N1MM+ potreboval dodatni vtičnik) takoj prenese tudi v sistem ClubLog-a in je takoj vidno na 

QRZ.com spletni strani. Vsakdo lahko potem preveri, če je njegova veza v dnevniku. Sistem 

omogoča tudi  OQRS (Online QSL Reguest Service -  Naročanje QSL kartice).  Včeraj smo že dobili 

1 zahtevek za direct QSL ter 3 zahtevke za kartice preko biroja.  

QSL kartice so že tudi v tisku, tako da bom direktne kartice takoj pričel pošiljati. 

 

 

https://www.qrz.com/db/S5130GM
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TRADICIONALNI PIKNIK ČLANOV RK MOZIRJE IN RK SOTA 

V soboto 27. maja smo se člani RK Mozirje zopet zbrali na že tradicionalnem pikniku. Tudi letos so 

se nam pridružili člani radiokluba SOTA, na naše povabilo se je letos odzvalo malo manj članov. 

Letos nam je vreme spet lepo služilo, tako da nas je sonce kar pošteno grelo in smo iskali senco pod 

drevesi. Ob enih, ko je bil dogovorjen začetek piknika je vse skupaj lepo izgledalo in dišalo iz 

prostora, kjer je tudi letos v »kuhinji« naš kuhar Roman S57SR pripravljal mesne dobrote. Za 

dodatno razvajanje so poskrbele članice našega kluba Janja-S55JM, Sonja-S56BPS in Zdenka-

S58ZSM. Brez dobre kave tudi popoldan nebi bil takšen, kot mora biti, za to je poskrbela ena od 

naših članic.  

 

 
     Tomaž S52WG in Roman S57SR      

 

Marjan S51RU, Zvone S52O in Ivan S57TI  

 

Zvone S52O je pokazal postajo, ki jo je sam sestavil. Podrobno je opisal postopek nabave 

komponent, sestavljanje in vsa prilagajanja, ki so potrebna za pravilno delovanje.  

Tako je popoldne je minilo v raznih pogovorih o aktivacijah, antenah in še o marsičem. Nekateri smo 

se preizkusili tudi streljanju z zračno puško. 

Piknika se je tako udeležilo 37 članov, med udeleženci pa je bil tudi g. Žagar, ki je bil prvi 

predsednik RK pri ustanovitvi.  Razšli smo se z željo po ponovnem srečanju na naslednjem druženju. 

Na spodnjih fotografijah je zabeleženo nekaj utrinkov.  
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Miloš S57D in njegova postaja             fotografi pred nastankom naslednje fotografije  
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Udeleženci obsijani s soncem 

AKTIVNOST NA RADIJSKIH VALOVIH-SOŠKA FRONTA S5100SF 

Verjetno je že kdo zasledil poseben znak, ki se pojavlja oziroma oglaša na valovih. Tukaj je opis: 

S koncem februarja se je zaključilo tretje od štirih obdobij povezanih z obeležitvijo 100 letnice bojev 

ob Soči. Začeli smo junija 2015 z znakom S5100ISONZO, nadaljevali z znakom S5100IF in nato z 

S5100SF. Od prvega marca do konca oktobra 2017, ko se je pred stoletjem končala morija ob Soči,  

se bomo javljali z znakom S5100PAX. 

Za zadnjo aktivacijo z znakom S5100SF je poskrbel Jurij S57X, ki je bil na Bučenici. Takole pravi: 

” Za zadnjo aktivacijo s posebnim klicnim znakom S5100SF sva se odločila za Bučenico. Ne po 

naključju; ta, pravzaprav neugleden hribček v neposredni bližini Mosta na Soči, je odigral zelo 

pomembno vlogo med I. svetovno vojno. 

Most na Soči, nekdaj Sveta Lucija – ima so spremenili z dekretom leta 1952, se nahaja na sotočju 

Soče in Idrijce. Zaradi ugodne lege, primerne tudi za obrambo  in blage klime, se je naselje začelo 

razvijati že v predzgodovinski dobi. Bogate arheološke najdbe segajo od mlajše bronaste dobe pa do 

rimskih časov. Najpomembnejša so iz časa železne dobe, saj so odkrili več tisoč grobov. Ta bogata 

arheološka dediščina se imenuje svetolucijska kultura. 

Italijani so prekoračili mejo 23. maja 1915, s tem se je pričela 1. svetovna vojna tudi na naših tleh. 

Avstro-ogrske enote so se umaknile na levi breg Soče, razen na tolminskem in goriškem mostišču. 

Kljub ogromni premoči, so Italijani, prepričani da osvobajajo svoje rojake, napredovali izredno 

počasi in s tem omogočili branilcem, da so organizirali obrambo in na bojišče pripeljali okrepitve. Do 

decembra 1915 so se ob Soči zvrstile štiri bitke. Italijani so zasedli le Krn, osvojili so majhno 

mostišče pri Plavah, zasedli so tudi Oslavje in zahodni rob Doberdobskega Krasa. 

Obramba tolminskega mostišče je bila izrednega pomena, saj so branili železniško progo proti 

Jesenicam oz. pot po dolini Bače, ter  pot po dolini Idrijce. Mostišče se je v ožjem smislu na severu 



 

Novice iz RK S51DSW 7 junij 17 Stran 5 

 

končalo z vasjo Dolje, na jugu pa z Tolminskim Lomom. Temelj obrambe sta bila na severu 

Bučenica in Mengore, na jugu pa Cvetje z najvišjim Mrzlim vrhom in malo nižjim  Selskim vrhom, 

med vojno znanim kot kota 588. Tolminskega mostišča napadalci, kljub ogromnim žrtvam, niso 

nikoli osvojili. Zaman so bili tudi poskusi prodora preko planine Pretovč v Zatolmin. V 12. bitki je 

bila  Bučenica izhodišče zmagoviti enoti, ki ji je poveljeval kasnejši feldmaršal Rommel.. 

 
 

 

SODELOVANJE RK MOZIRJE IN ŠD MOZIRJE 

V Mozirju bo 18. junija maraton Savinja in ker rabijo organizatorji pomoč pri prenosu informacij se 

je nekaj naših članov ponudilo, da priskočijo na pomoč s svojo radioamatersko opremo. 

Vsakršno sodelovanje v dolini med društvi je dobrodošlo, tako da smo našli nova področja delovanja. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         09.06.2017 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so zadnje predpočitniške NOVICE RK MOZIRJE.  

Nabral sem spet nekaj zadev, ki so se zgodile po izdaji zadnje številke novičk, seveda s pomočjo 

»dopisnikov«. Zaenkrat si bom vzel malo dopusta, tako da se slišimo kaj med poletjem brali pa se 

bomo spet jeseni, ko bomo pričeli s pripravami na FIELD DAY 2017. 

SODELOVANJE RK MOZIRJE IN ŠD MOZIRJE 

V nedeljo 8. junija smo člani RK Mozirje S51DSW sodelovali pri organizaciji tekaškega tekmovanja 

Maraton Savinja.  

Na prošnjo organizatorja smo skrbeli za komunikacijo na različnih točkah na tekaški trasi. 

Tekmovalci vseh kategorij so štartali na parkirišču pred Mozirskim gajem, pot pa jih je preko ločkega 

mostu vodila na sejmišče, od tod pa naprej po pešpoti proti Nazarjam. Pot se je nadaljevala po poti 

"Pod krajem" nazaj v Loke, tekmovalci na 5,5 km so nato pri hotelu Benda zavili levo nazaj proti 

vhodu v gaj, tekmovalci na 10,5 in 21 km pa so nadaljevali pot do Gozdne šole, in nato mimo čistilne 

naprave nazaj do štarta/cilja, tekmovalci na 21km so ta krog morali premagati dvakrat. 

Iz RK Mozirje S51DSW smo sodelovali: S51TS, S52OA, S52WG, S55K, S55X, S57SR ter S58TSC. 

Uroš S55K, je bil upravna postaja lociran na startu/cilju, Roman S57SR je deloval iz lokacije pri 

gasilskem domu v Nazarjah, Toni S51TS je bil lociran pri Hotelu Benda, Tomi S52WG pri ločki 

kapeli, Tomaž S58TSC nekaj metrov naprej pri kmetiji Hišovc, Ferdo S52OA pri kužnem znamenju 

na poti proti gozdni šoli, jaz, Jaka S55X, pa sem bil v gozdni šoli. 

Priložnost pomoči pri izvedbi tekmovanja, je bila tudi priložnost preizkusit našo tehniko, predvsem 

pa komunikacijo iz različnih lokacij v občinah Mozirje in Nazarje preko simplexnih kanalov ter 

preko repetitorja Kraše. 

Pokazalo se je, da je repetitor ni deloval najbolje in smo zato vztrajali na Simplex kanalu 145.500 

FM. 

V prilogi je skupinska slika (manjka Tomaž S58TSC) ki je nastala pred pričetkom tekmovanja, ter 

ena slika z lokacije v Gozdni šoli kjer sem deloval S55X. 

Glede na besede organizatorja, ki je mimogrede bil zelo vesel da smo ponudili pomoč na  področju 

komunikacije, se lahko nadejamo povabila k sodelovanju tudi v prihodnjem letu na 2. maratonu 

Savinja ki naj bi bil 17.6.2017. 

Ob tem pa moram čestitati tudi našemu članu Tomažu S57KO, ki se je tekmovanja udeležil kot 

tekmovalec in na 21km v svoji kategoriji zasedel 2. mesto ki pa je bilo tudi dovolj za absolutno 3. 

mesto na 21km med moškimi. Čestitke. 

 

Hvala, še tudi v mojem imenu vsem ki ste se udeležili akcije in pripomogli en del k uspešnosti 

izvedbe takega tekmovanja. 
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VODENJE SKEDOV RK MOZIRJE 

Miro je spet pripravil tabelo vodenja skedov, ki še vedno poteka po ustaljenem redu. 
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NEKAJ IZ KLUBSKEGA ARHIVA 

Med staro literaturo hranimo v klubu tudi stare izvode CALLBOOK, spodaj pa je novejša verzija 
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NEKAJ STAREGA 

Pri urejanju in sortiranju gradiva v klubskih prostorih smo našli nekaj starega radioamaterskega 

gradiva. V kolikor bi kdo želel kakšen izvod revije, ki je na fotografiji se naj oglasi na klubskih 

večerih ob ponedeljkih zvečer okrog 20 ure v klubu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         04.07.2017 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so popočitniške NOVICE RK MOZIRJE.  

Med poletjem sem nabral nekaj zadev, ki so se zgodile po izdaji zadnje številke novičk, seveda s 

pomočjo »dopisnikov«. Največ časa in moči bomo po vročem poletju trenutno namenili pripravam na 

FIELD DAY 2017. 

SLOVO 

V soboto 12.avgusta se je nekaj članov RK Mozirje S51DSW poslovilo od bivšega člana Francija 

Dobravca iz Nazarja, ki je bil tudi eden od ustanoviteljev RK Mozirje. Žal že kar nekaj časa ni bil 

aktiven na radioamaterskih valovih.  

 
 

NOVA AKTIVNOST IN DISCIPLINA 

Na pobudo posameznikov v klubu je nastala ideja za skupinsko klubsko kolesarjenje. Če se lotimo 

vsega, kot je planinarjenje, zakaj se nebi lotili še kolesarjenja  

Negro je na praznični torek opravil ogledno turo, da je preveril prevoznost trase in morebitne 

zanimive točke ob njej.  

Datum kolesarjenja je bil v soboto 19.08.17, zbrali pa smo se v Nazarjah v bližini gasilnega doma ob 

9:00 uri.  

Dolžina proge je bila 25 km in ni bila pretežka. Glede na povprečno kondicijo, smo progo prevozili v 

dobri uri in še malo zraven. 

Potek proge je razviden iz priložene karte, na kateri se vidi da smo krenili iz Nazarja proti Sp. Rečici 

- Rečica – Varpolje, kjer smo pobrali Negrota in Moniko, tako da smo se čimbolj izognili glavnim 

cestam.  

V Bočni na igrišču smo se na kratko ustavili in malo odpočili, kjer nas je čakal Ferdo z malico, nato 

pa smo nadaljevali do cilja po zadrečki magistrali skozi Kokarje vse do cilja, ki je bil v Nazarjah. 

Pri gostišču Vrbovec smo strnili vtise o našem skupnem podvigu ter sklenili, da bo sedaj tudi 

kolesarjenje tradicionalno.  
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Kolesarji pred začetkom nadaljevanja etape v Bočni 

SESTANEK PRED FIELD DAY 2017 

V ponedeljek se nas je kar lepo število članov zbralo v klubskih prostorih, kjer smo dorekli nekatere 

stvari glede priprav na tekmovanje prvi vikend v septembru. 

Večina zadev je že utečenih iz preteklih tekmovanj, tako da smo jih samo potrdili. Sprememba glede 

letošnjega tekmovanja bo samo druga lokacija, ki pa bo vseeno v isti občini le malo prestavljena. 

Na spodnji fotografiji je del ponedeljkove druščine. 
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Ker je tekmovanje in druženje na že tradicionalnem FIELD DAYu pestro in zanimivo, ste vsi 

vabljeni, da se pridružite udeležencem od sobote 2.9.17 do nedelje, ko bo tekmovanje končano. 

Lokacija je razvidna na spodnjem zemljevidu, glede morebitnega vodenja in usmerjenja pa bo 

sigurno kakšna postaja vedno dosegljiva.  

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         30.08.2017 
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so prve jesenske NOVICE RK MOZIRJE.  

Med poletjem sem spet nabral nekaj zadev, ki so se zgodile po izdaji zadnje številke novičk, seveda s 

pomočjo »dopisnikov«. Največ pozornosti se je posvetilo FIELD DAY-u 2017, s pomočjo Jaka sem 

pripravil novice, ampak ker je med tekmovanjem in mojim časom za pripravo minilo že nekaj časa so 

v novicah zajeti že neuradni rezultati. Prvo pa nekaj za nazaj. 

CQ WPX SSB TEKMOVANJE 2017 

Pred kratkim so bili objavljeni uradni rezultati marčevskega tekmovanja CQ WPX SSB. 

Kot je bilo nakazano v RAW rezultatih je naš rezultat odličen. 

S contest klicnim znakom S54I smo med 106 postajami na svetu dosegli 14. mesto, na stari celini pa 

smo med 48 postajami bili najboljši in z lepim naskokom (cca 80 000 točk) osvojili prvo mesto s 1045 

priznanimi QSO, 540 WPX-i, kar skupaj znese 1 229 040 točk. 

 
Bravo mi! 

Konec oktobra pa napademo v CQ WW SSB 2017. 

S55X Jaka 

 

Na koncu bi jaz omenil in se zahvalil še gostitelju opreme in tekmovalcev Uroša-S55K za gostoljubje. 
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FIELD DAY 2.-3. SEPTEMBER 2017 

UŽITEK JE DELATI S TAKŠNO EKIPO! 

Pozdravljeni, 

Tekmovanje Field day je za nami. Kaj naj rečem, bilo je zelo prijetno. Malo nam je sicer nagajalo 

vreme, ampak mi se ne damo. 

Po nekajdnevnih pripravah je konec prejšnjega tedna bil čas za postavitev šotora. Glede na napoved 

vremena, ki ni bila obetavna, smo v petek poizkusili postoriti čim več. Postavili smo dva šotora 

(PPS - Primo Predajna Sekcija ter Kantina), postavili smo tudi streho za agregat ter postavili stolp za 

anteno SpiderBeam. 

V soboto dopoldne se nas je kljub slabi napovedi vremena zbralo lepo število. Postavili smo antene ter 

pripravili PPS. 

 

Ob pričetku tekmovanja smo imeli klasično postrojenje anten: 

Dipoli za: 1,8MHz, 3,5MHz in 7MHz 

2x Vertikal za 7MHz 

Spiderbeam (14MHz, 21MHz in 28MHz) 

V PPSju pa smo imeli radio IC-7300 od S50SL, antenski rotor G450C, antenski preklopnik, klasični 

računalnik ter vso pripadajočo opremo.  

Ob pričetku tekmovanja ob 1300 je bilo vse "parajt" za akcijo. 

Prvi sem za postajo sedel jaz S55X in v uri in pol naredil komaj 19 QSO na 14MHz. To je bil znak za 

alarm, da nekaj ni najboljše. Kasneje se je izkazalo, da tehnika deluje BP, da pa so le pogoji na bandih 

ne slabi, temveč KATASTROFALNI. 

Za postajo sta me zamenjala Barbara in Jože, zamenjala sta še band in število zvez je začelo zelo 

vzpodbudno naraščati. Kmalu smo bili čez 100 QSO in veselili smo se, da bomo zopet dosegli lep 

rezultat. 

Kljub slabim pogojem na višjih bandih, je rezultat dokaz dobrega dela. Vidi se, da ob slabših pogojih 

bolje gre na nižjih bandih (7MHz in niže) kar bomo morali izpiliti do CQ WW SSB konec oktobra. 

Za postajo so skozi tekmovanje zvrstili operaterji S50SL, S51TS, S55BA, S55JJ, S55K, S55KM ter 

S55X. 

Končni rezultat 600 QSO (6 podvojenih torej 594 QSO) v 24 urah aktivnosti. Glede na pogoje na 

bandu je rezultat odličen. Tudi zaporedne številke, ki smo jih dobivali od drugih postaj so nakazovale, 

da je naš rezultat zelo dober.  

 

Kaj naj rečem na koncu. Užitek je delati s tako ekipo ljudi, ki se trudi za skupen uspeh. 

Vidi se volja in angažiranost za skupen uspeh. 

 

Hvala vsakemu posebej za kakršen koli doprinos k uspešnosti projekta. 

Pa naj gre za nekoga, ki je zabil samo en klin ali pa za nekoga, ki je bil prisoten od začetka do konca in 

bil aktiven na vseh področjih. 

CU in FD REG1 SSB 2018 (1.9. in 2.9.2018) 

 

S55X Jaka 

 

Jaz bi dopisal še nekaj podrobnosti, ki so se dogajale sočasno in so prav tako pomembna. 

Pred izbiro lokacije za tekmovalni tabor smo imeli kar nekaj možnih lokacij, na koncu pa smo se 

odločili za lokacijo v Lokah, ki je malo oddaljena od lanske in je bližje Ljubijski cerkvi. Tako smo 

malo računali na pomoč od zgoraj, zato smo postavili en del anten v smeri zvonika . 
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Pri pripravi tabora je pomagalo kar lepo število članov, okoli kuharskega kotla pa se je sukal Negro, 

pomagala pa mu je Barbara. Problem je nastal, ko je nekaj mesa zmanjkalo, zelje pa se je Negrotu 

močno vsulo v kotel in smo po kakšni uri kuhanja imeli lov na zaklade, oziroma koščke mesa . 

Vreme je letos bilo spet standardno, to pomeni večinoma deževno, tako da smo lahko preverjali 

nepropustnost streh na šotorih. Tekom tekmovanja se je vabilu za obisk odzvalo kar nekaj naših 

članov, tako da je bila druščina vseskozi pisana in raznolika. Za sladki, črni-kava in cvetlični aranžma 

je kot vedno poskrbela Zdenka, nekaj stvari pa so prinesli tudi ostali obiskovalci. Zaradi vsega 

omenjenega nismo trpeli nobenega pomanjkanja.  

Med drugim nas je obiskal tudi zastopnik Splavar iz Letuša, ki ponuja postaje Hytera. Mi smo ga malo 

pogostili, on pa nam je razdelil promocijske kape in nas pofotografiral. Letos je Blaž poskrbel za 

oddajanje v živo na facebook, da so lahko nekateri zadevo spremljali tudi od doma. 

Vse dogajanje in prijetno druženje se je kar prehitro končalo, tako da smo v nedeljo zbrani proslavili 

uspešen zaključek, nakar smo pospravili opremo. Šotore smo zaradi namočenosti pustili do srede, ko 

so bili primerno suhi za pospravljanje. 

 

Dodal bi še, da je važno sodelovati in se družiti, prav tako hvala Jaku za vedno izčrpno poročilo, 

Toniju ter seveda Zdenki za gostoljubje in vso postrežbo pred, med in po tekmovanju. 

Poskušal sem na kratko opisati kako smo se imeli, najboljše pa je da se drugič pridružite kar sami in 

občutite utrip tabora, ne bo vam žal. 

Prilagam še nekaj mojih in Jakovih utrinkov tekmovanja, ki sva jih zabeležila med tekmovanjem.  

 
posvet pred postavljanjem anten 

                                                           
kuhar Negro in veliko zelja     vmesna malica in omenjena kava v ospredju       fazirani antenci 
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              standardni sončnični aranžma               del tekmovalne ekipe v akciji 

  na »delovni« mizi    v novih majicah 

 
Ekipa S54I/P, ki se je zbrala pod glavno anteno in pred šotoroma 

FIELD DAY 2017; neuradno 

20. septembra so bili objavljeni surovi rezultati tekmovanje Region1 Field day SSB 2017.  

Naš klub je s pozivnim znakom S54I/p v kategoriji postaj izven DL (Nemčija) "Portable, več 

operaterjev, mala moč, s pomočjo dx spiderjev in podobno" zasedel odlično 2. mesto. 
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Še enkrat, to so neuradni rezultati pred temeljitim pregledom vseh prispelih dnevnikov. 

 

PS: Zabeleženih imamo 588 QSO čeprav imamo v logu 600 QSO, to pa zato ker je bilo 6 QSO 

brisanih zaradi podvajanja, po nemških pravilih pa tudi ni dela na 1,8MHz frekvenčnem območju kjer 

pa smo tudi naredili 6 QSO. 

Vsi rezultati: http://www.darc.de/der-club/referate/conteste/iaru-region-1-fieldday/ssb/ 

 

 
 

Na končne uradne rezultate pa bo, kot smo že navajeni, potrebno počakati nekje do začetka meseca 

decembra. 

 

Jaka S55X 

 

 

 

 

 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         22.09.2017 

http://www.darc.de/der-club/referate/conteste/iaru-region-1-fieldday/ssb/
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UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so spet ene jesenske NOVICE RK MOZIRJE.  

Od zadnje izdaje novičk je minilo malo več časa, se je pa zato nabralo malo več gradiva, ki ga bom 

delil z vami. 

SOTA aktivacija 9A otokov Ugljan in Pašman 

Letos sva z Jožetom na dopust vzela tudi radioamatersko opremo za portabel delo. Najin cilj je bil 

obiskati dve najbližji SOTA točki, ki sta obenem tudi najvišja vrhova na otokih Ugljan in Pašman. 

Vsem radioamaterjem, ki obiščejo ta otoka, svetujeva obisk teh dveh točk. Obisk vrhov ne predstavlja 

skoraj nobenih stroškov , razen vožnje nekaj kilometrov z avtomobilom. Otoka sta povezana z 

mostom, cesta pa je lepo urejena. 

Oprema, katero sva uporabljala za aktivacijo je mobilna postaja ICOM IC-7100, 8 elementni colinear 

dipol za 2 m in dipol inverted - V za 7 in 14 MHz, ter baterija LiPo 5000 mAh.  

Odločila sva 

se, da se 

najprej podava 

na najvišji vrh 

otoka Ugljan - 

Ščah (288 m) 

9A/DH-150, 

ker do tega 

dne še ni bil 

aktiviran, zato 

sva bila prva, 

ki sva na vrh tovorila radioamatersko opremo. Pot je bila 

dokaj zahtevna, saj že meji na plezanje po stenah in ni kakšna sprehajalna pot. Z vso opremo pa je še 

malo težje, saj sva čakala eden drugega in si podajala opremo, da sva lahko preplezala tudi po več kot 

meter visoke stene. Med stenami se najdejo tudi do 

tri metre globoke vrzeli. Pot nikakor ni primerna za 

otroke in ljudi ki težko hodijo, ker je dokaj 

nevarna. Nekaj volje sta nama pobrala sprehajalca 

iz S5, ki sta se že vračala in povedala, da nista 

mogla do vrha. Morava pohvaliti označenost poti, 

ker so označbe na vsakih nekaj metrov, zelo lepo 

vidljive in točno tam kjer je skalovje najlažje 

prehodno.  
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Na vrhu je ravnine samo kvadratni meter, drugače pa je samo skalovje, križ in plošča z oznako vrha. 

Na vrhu je čudovit razgled na Dugi otok, Kornate, Zadar, Velebit, vidi pa se do Biograda in Vransko 

jezero. Ob dobri vidljivosti je vidna tudi Italija. Ta čudovit razgled odtehta vso težko pot navzgor in 

tudi misel na vrnitev v dolino. Antene sva lahko pripela na kamenje.  

Sprejem je bil brez motenj, pogoji pa solidni ampak brez možnosti za kakšen DX. Naredila sva 29 

zvez na 7 in 14 MHz. Na 2 m nama žal ni uspelo nikogar priklicati. Veze sva delala predvsem na 14 

MHz z evropskimi državami: IZ, HB, EA, ON, IW, DL, IS, IF, SP, F, SQ in drugimi.  

Druga SOTA točka je bila najvišji vrh otoka Pašman - Veliki Bokolj (274 m)  9A/DH-154. 

          

    Ceste proti vrhu, ki jo je uničilo deževje             V ozadju Zadar in Velebit 

Pot do vrha je zelo lepo prehodna, lahko bi rekla sprehajalna. Na vrh lahko pride vsak z vsaj malo 

kondicije. Razgled je fantastičen, podobno kot iz Ščava z razliko, da je Veliki Bokolj 18 kilometrov 

bolj jugo-vzhodno in bližje Kornatom. Na vrhu je veliko prostora za postavitev anten, kot tudi za 

sedenje in namestitev postaje. Kljub temu, da sta v bližini dva velika antenska stolpa namenjena 

vremenski postaji, nisva imela nobenih motenj. Pogoji so bili solidni, na 7 ter 14 MHz, naredila sva 32 

vez, ena veza na 2 m pa je bila narejena v center Italije. Več vez na 2 m ni bilo mogoče narediti, ker so 

naju Italijani podili iz 145,550, veze z njimi pa nisva mogla narediti, ker ne znava italijansko, oni pa 

niso znali jezikov ki jih znava midva »HI«. Spet se je izkazalo, da nova antena za 2 m fantastično 

deluje. V dnevniku so se zvrstile zveze v MI, IZ, G, GQ, LA, SV, SQ, F, OK, IK, EA, I, HA in druge. 
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Nekaj ribiške, tehnične in radioamaterske opreme z operaterko na vrhu v ozadju pa Kornati 

Naslednje leto bova aktivacije spet ponovila, vrhovi so sicer samo za 1 piko, kar pa ni pošteno, ker je 

potrebno štartati iz nadmorske višine 0 »HI«, zato se je potrebno potruditi bolj kot za marsikateri vrh 

na celini. Naslednje leto mogoče dodava anteno za 3,5 MHz, da bo še kakšna veza v S5, mogoče ob 

drugačnem delu dneva (zjutraj rano sigurno ne), da bodo leteli še drugi bandi. 

73 de S55BA (Barbara) in S50SL (Jože) 

CQ WW SSB 2017 – 28.-29.10.2017 

Kot je že v naslovu omenjeno, je od 28. do 29. oktobra potekalo eno največjih, če ne kar največje 

tekmovanje radioamaterjev na svetu CQ WW SSB 2017. 

Po odličnem rezultatu na spomladanskem podobnem tekmovanju smo se odločili, da tudi to 

tekmovanje odklofamo. 

Ker je bilo potrebno še kaj pred tekmovanje postoriti smo se dogovorili, da večino opreme postavimo 

v prihajajočem tednu v popoldanskih urah. Tekmovanje je enako, kot spomladi potekalo pri Urošu v 

Cirkovcah. 

Za to tekmovanje je Jože izdelal nov preklopnik za preklapljanje anten glede kota sevanja pri faziranih 

vertikalkah, pripravil je tudi skupno komando za preklop dveh kompletov faziranih vertikalk. Novost 

na tekmovanju je bil dodaten komplet dveh faziranih vertikalk za 7 MHz ter vertikalka za 3,5 MHz, ki 

smo jo obesili na podaljšek Romanovega stolpa. Skupna dolžina stolpa je bila na koncu kakšnih 20 m. 

Tokrat smo se srečevali z novimi izzivi, tako med postavljanjem in delom. 

V okolici tekmovalne so se letos pasle radovedne kravice, ki jim ni bilo mar, če bi se zapletle v kakšno 

sidrno vrvico in vse skupaj odvlekle na drugo lokacijo. Rešitev smo našli s prestavitvijo njihovega 

pašnega področja . Druga težava je bil veter, ki nam je močno nagajal že med postavljanjem stolpov 

in anten. Veter ni ponehal tudi ponoči med tekmovanjem, ampak postrojenje anten je na srečo zdržalo 

vse sunke vetra, tako da je tekmovanje potekalo nemoteno.  

Za postajo se nas je spet izmenjalo več operaterjev (S50SL S52ON S55BA S55K S55KM S55X 

S56VHR), v ozadju pa je potekalo prijetno druženje ob obloženih mizah, ki so jih pripravile naše 

članice. 

Podrobne analize tekmovanja bom mogoče omenil v prihodnjih novičkah, za enkrat pa bi priložil nekaj 

fotografij in neuradne rezultate, 12 od 79 v Evropi in 24 od 143. 

 



 

Novice RK S51DSW 11 november 17 Stran 4 

 

  
Zemljevid delanih lokatorjev operaterjev 
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Levo spiderbeam, spredaj zgornja fazirana in v ozadju tavisok stolp za dipole in vertikalko 

                        

          
Notranje delovno okolje zgoraj antence pospravjene in sortirane antene   

 



 

Novice RK S51DSW 11 november 17 Stran 6 

 

 
Pospravljalna ekipa, ki se je zbrala po opravljeni akciji 

INSTAGRAM IN FACEBOOK 

Mobilna aplikacija Instagram je s 300 milijoni uporabnikov že prehitela 

Twitter. Preprostost deljenja fotografij je le eden izmed razlogov za 

njegovo rastočo priljubljenost, zaradi katere je odlična platforma za 

trženje podjetja. 

 

Zakaj je Instagram tako priljubljen? 

Druga družabna omrežja, kot so Facebook, Twitter in Pinterest, so zelo 

nasičena s fotografijami, videi, besedili in hashtagi (znak #).  

To lahko uporabnike precej zmede, saj ne morejo procesirati toliko vsebine naenkrat. Z marketinškega 

zornega kota je to velika težava, saj porabimo veliko časa za dobro sliko in besedilo, ki pa se izgubi v 

poplavi drugih vsebin. 

Na Instagramu je vsebina videti zelo minimalistično: nežni barvni odtenki, nič oglasov, majhni gumbi 

in le ena slika na ekran. Na takšen način res pritegnemo uporabnikovo pozornost in ga spodbudimo k 

interakciji. 

S tem člankom vas vabim, da poiščete profil našega kluba: radioclubs51dsw, seveda ste vabljeni tudi 

na facebook stran, ker je vedno kaj zanimivega in aktualnega. 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         10.11.2017 
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12/17 

UVOD 

Pozdravljen-a, pred tabo so spet ene jesenske NOVICE RK MOZIRJE.  

Narava se je počasi umirila, prav tako pa se umirjajo tudi aktivnosti glede naših aktivnosti. Med 

novice, ki jih bom delil med vas je še nekaj informacij o tradicionalnem kostanjevem pikniku oktobra 

in pa postavitev klubske jubilejne antene za našega člana, pa še kaj se bo našlo. 

 

JESENSKI KOSTANJEV PIKNIK ČLANOV RADIOKLUBA  

Kot vsako leto, sta tudi letos Janja in Negro v mesecu oktobru nabrala kostanj za tradicionalni 

kostanjev piknik. Na že znani lokaciji v Varpoljah, smo se zbrali v soboto 21. oktobra. Poleg kostanja 

je bilo na mizah še veliko ostalih dobrot, ki so jih pripravile naše Y-ke. Letošnja dodatna aktivnost je 

bilo umirjanje mobilne antene, ki je bila po vsakem krajšanju še krajša ampak vseeno predolga . 

Kot vedno je bilo tudi letošnje druženje prijetno in zanimivo, poklepetali smo tudi o vsem mogočem, 

nekaj pa še prihranili za prihodnja srečanja. Za zaključek bi dejal, da bomo to tradicijo sigurno 

nadaljevali je pa škoda, da se teh srečanj ne udeleži več povabljenih članov. 

Zbrani smo na spodnji fotografiji, vsi nasmejani, črne roke od kostanja se pa žal ne vidijo . 

 

Vaja ARON november 2017 - Poplave Slovenija/Hrvaška 

Zveza radioamaterjev Slovenije je skupaj s hrvaškimi kolegi organizirla vajo, ki se je odvijala 

v nedeljo, 3.12.2017 med 9. in 11. uro. Vaja je bila napovedana.  

Aktiviranje radioamaterskih EmComm ekip je bila izvedena v nedeljo dopoldan 3. decembra med 9. in 

11. uro. Aktiviranje ekip ARON na regijskem in državnem nivoju so izvedli pristojni centri za 

obveščanje s klicem na GSM vodje ekipe oz. njegovega namestnika.  
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Vaja je zajemala celotno območje Republike Hrvaške in Slovenije, sodelovali pa so lahko tudi 

radioamaterji iz sosednjih držav. 

 

Cilji vaje: 

-    preveriti delovanja radioamaterskih zvez v izrednih razmerah v 9A in S5; 

-    preveriti razumevanja nivojev komunikacij; 

-    preveriti uporabnost digitalnih komunikacij - Winlink; 

-    preveriti uporabnost digitalnih komunikacij – DMR, D-STAR 

-    preveriti uporabnost HF SSB PHONE na 80 in 40 m. 

 

Izvajalci vaje: 

-    vsi licencirani radioamaterji obeh sodelujočih držav; 

-    EmComm ekipe radioamaterjev obeh držav na vseh nivojih 

 

Vodenje vaje: 

Celotno vajo vodi koordinacijska skupina ARON in SRVKS. 

Nadzor za Slovenijo je vršilo vodstvo ARON pri ZRS, za Hrvaško pa vodstvo SRVKS. 

O vaji so obvestili člane kluba in aktivirali radioamaterske ekipe CZ, ki v klubu zbirajo podatke s 

terena od svojih radioamaterjev. Razdelitev frekvenc je bilo določeno v elaboratu vaje, vse podatke, ki 

jih je klubska ekipa zbrala pa se je posredovalo Regijski ekipi ARON Celje preko UKV omrežja. 

Regijska ekipa je bila v ReCO Celje aktivna na KV Winlink in UKV omrežju z znakom S50ACE, med 

to ekipo sta bila naša člana Jože S50SL in Blaž S50BS. Jože je bil za UKV postajo, Blaž pa mu je 

asistiral pri zbiranju podatkov. 

Na UKV omrežju se je delalo na 144 MHz repetitorju RV47 S55VCM na Maliču in simpleksni 

frekvenci 145.525 MHz (rezerva 145.550 MHz). 

 

Predpostavka vaje je bila, da so Slovenijo prizadele obsežne poplave vodotokov in hudournikov, 

sprožijo se tudi številni zemeljski plazovi. Visok vodostaj rek v nekaj urah doseže Republiko Hrvaško, 

kjer poplavi več mest in naselij. 
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Elaborat za vajo je pripravil Tilen Cestnik/S56CT, namestnik koordinatorja ARON pri ZRS 

 

Zaključek vaja ARON 2017 (Tilen) 

Vaja ARON 2017 je za nami. Komunikacija preko Winlink omrežja je delovala brezhibno, žal pa 

nekateri niso razumeli vseh navodil. 

ARON vaja ni tekmovanje, kdo pobere več postaj, ampak predvsem kdo pobere prave postaje, neprave 

pa preusmeri na pravo frekvenco in pridobi potrebne/zahtevane podatke ter jih posreduje kamor je 

potrebno: (klicni znak, QTH, GSM, radioklub, oprema, možnost nudenja pomoči, javljanje stanja…). 

 

Podrobnejša analiza za regijske in državno ekipo bo v kratkem. Za ostale sodelujoče pred samim 

pričetkom konference ZRS 2018 v Pekrah ali v okviru Radioamaterskega izobraževalnega srečanja 

2018 aprila na Igu. 

 

Hvala vsem sodelujočim, da ste si vzeli čas za sodelovanje v nedeljo! 

 

Tilen Cestnik/S56CT 

S50ARO 

 

Pojavila so se tudi vprašanja, kot so: 

Ali so vasi družinski člani in delodajalec seznanjeni z vašo funkcijo v kviru ARON-a? 

Kakšne so prioritete, družina, služba, aktiviranje v ARON. Čas, ki ga potrebujete za akcijo, osebna 

oprema člana (primer poškodbe…), zavarovanje in še kaj bi se našlo. 

 

PRAZNOVANJE, LETOS ŽE PETO IN ZADNJE V LETU 2017 

V lanskem letu smo pričeli s prijetnimi druženji ob praznovanju srečanja z Abrahamom in ker se 

aktivnost očitno obnese , smo letos zadevo nadaljevali. Sprememba je samo ta, da smo letos 

nadaljevali tudi obeleževanje ostalih okroglih številk naših članov.  

Tako lahko v letu, ki se počasi zaključuje naštejem kar pet naših članov, ki so zabeležili lepe okrogle 

številke. 
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Leto smo začeli pozimi z Janjo S55JM – 50, nadaljevali z Romanom S57SR – 60, Ferdo S52OA – 80, 

Toni S56IBA – 40 in končali spet pozimi s Franciju S57AZ – 50 let. 

     

 
 

Letos nas čaka še zaključni epilog, to je novoletno druženje, da malo osvežimo dogajanje v letu 2017. 

Ker še zaenkrat iščemo primeren datum izvedbe bodite v pričakovanju, lokacija pa bo letos pri 

Stojanu, verjetno, saj se nas še ni naveličal, nam pa je tudi dobro poznana . 

Prihajajoči vikend je še zadnji termin letošnjega S5 tekmovanja v katerem smo nekateri bolj drugi pa 

manj sodelovali. Letos si nekateri obetajo kar lepe rezultate, tako da tisti manj aktivni lahko 

pripomoremo s kakšno točko, ki jo lahko podelimo sodelujočim. 

Verjetno je tole moje oglašanje zadnje letos, za drugo leto bomo, oziroma pa boste videli, če bom še z 

vami delil novice. Če mi bo čas in volja dopuščala se bom poskusil truditi še naprej. 

Letos sem za CQ pripravil sedem prispevkov, tako da tudi drugi širom Slovenije vedo nekaj o našem 

dogajanju. Prav tako sem za portal Moja občina pripravil dva prispevka, za glasilo Občine Mozirje pa 

sem strnil povzetek dogajanj v letu 2017. Na koncu želim vse bralcem VSE NAJ V LETU 2018. 

 

Uredil:  

Robi - S56VHR         06.12.2017 


